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Mahalli İdareler Seçimleri sonucunda gö-
reve başlayan Giresun İl Genel Meclisi ça-
lışma ve icraatlarına ara vermeden devam 
ediyor.

İl Genel Meclisi Başkanı Ahmet Şahin 
“Yeni dönemle birlikte çalışma ve hizmet-
lerimize ara vermeden devam edeceğiz. 
Bunun bir göstergesi olarak ilk icraatımız, 
İl Genel Meclisi Nisan ayı toplantılarında İl 
Özel İdaremizin ikinci asfalt plentinin ku-
rulmasını AK Parti CHP, MHP, İyi Parti ve 
Yeniden Refah Partili Meclis üyelerimizin 
tamamının oy birliği ile karara bağladık. 
İkinci asfalt plentinin kurulması diğer asfalt 
plentinden doğu bölgelerimize asfaltın ta-
şınması sırasında ortaya çıkan vakit kay-
bının ortadan kaldırılması ve nakliye, iş ve 
insan gücü gibi maliyetlerin düşürülmesi 
açısından da büyük önem arz etmektedir.

Giresun'da 23 Nisan 
Ulu sal Ege men lik ve 
Çocuk Bayramı, çeşitli et-
kinliklerle coşkuyla kutla-

nacak. Giresun Valiliği ta-
rafından düzenlenen kut-
lama programı, çelenk su-
numu, saygı duruşu ve 

teriler, yarışmalar ve ödül 
törenleriyle devam ede-
cek.

Etkinlikler, Valilik önün-
de gerçekleşecek ancak 
olası yağış durumunda 19 
Eylül Kapalı Spor Salo-
nu'na alınacak. Kutlama 
programının ardından, Ulu-
sal Egemenlik konulu bir 
sergi Can Akengin Sanat 
Galerisi'nde halkın ziyare-
tine açılacak.

Giresun Belediyesi ise 
Debboy Mevkii'nden baş-

İstiklal Marşı'nın okunma-
sıyla başlayacak. Prog-
ram, halk oyunları gösteri-
si, şiir dinletisi, müzikli gös-

layacak bir yürüyüşle Ata-
türk Meydanı'nda son bula-
cak. Atatürk Meydanı Et-
kinlik Alanı'nda düzenle-
necek olan etkinlikler ara-
sında Halk Oyunları Göste-
rileri, Keman Solo Konseri, 
23 Nisan Çocuk Korosu ve 
Çocuk Futbol Takımı Fut-
bol Maçı da yer alacak. Bu 
etkinliklerle 23 Nisan Ulu-
sal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı Giresun'da coş-
kuyla kutlanacak. 

(Serkan Baş)

Giresun Belediye Baş-
kanı Fuat Köse, Cumhuri-
yet Halk Partisi Genel Mer-
kezi tarafından Ankara’da 
düzenlenen ve iki gün 
süren “İktidar Yolunda 
CHP Belediyeciliği Çalış-
tayı’na” katıldı.

Çalıştay ilk gün beledi-
ye başkanlarının genel 
merkez önünde buluşma-
sıyla başladı. Ardından 
Cumhuriyet Halk Partisi 
Genel Başkanı Özgür 
Özel ve Cumhuriyet Halk 

Parti’li 408 belediye baş-
kanı Anıtkabir ’e, Ulu 
Önder Gazi Mus ta fa 
Kemal Atatürk’ün huzuru-
na çıktı.

Anıtkabir’deki törenin 
ardından belediye baş-
kanları Genel Merkezin 
bahçesinde, Genel Baş-
kan Özgür Özel’in de katı-
lımıyla aile fotoğrafı çek-
tirdi.

CHP’nin konferans sa-
lonunda Genel Başkan 
Özgür Özel’in konuşması-

nın ardından Genel Sekre-
ter Selin Sayek Böke ve 
Gökhan Zeybek, belediye 
başkanlarına hitap etti. 
Daha sonra “Genel Mer-
kez, Belediyeler ve İl Ör-
gütleri Arasında Çalışma 
Dinamiklerinin Tartışılma-
sı” programına geçildi ve 
belediye başkanları top-
lantıya katıldı. Toplantıda 
belediye başkanlarının 
görüş, öneri ve talepleri 
dinlendi. Çalıştayda bele-
diye başkanlarına verilen 
temel mesaj ise yerel se-
çimlerin geride kaldığı ve 
2028’de yapılacak genel 
seçimler için hazırlanma-
ya başlamaları oldu. Prog-
ramın kalanında “Geçmiş-
ten geleceğe CHP beledi-
yeciliği” ve “Uzmanların gö-
zünden yeni dönem Türki-
ye siyaseti ve belediyecili-
ği” toplantıları yapıldı.

Çalıştayın ikinci günü 
ise parti yetkililerini sunu-
munun ardından, kapanış 
bildirgesi ile programlar 
sona erdi. (Serkan Baş)

Başkan Köse Ata’nın Huzurunda

İlk İcraat Oy Birliği İle!

İlçelerimizin ihtiyaçlarını yakından 
takip ediyoruz, İl Genel Meclisi olarak 
gece gündüz demeden gereken tüm ça-
lışmaların yapılacağından hiçbir vatan-
daşımızın şüphesi olmasın” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

AK Parti Giresun Mil-
letvekili Ali Temür, yaptığı 
açıklamada, Giresun’daki 
hastanelerin doktor kadro-

atamalarında Giresun' 
daki hastanelere başta 
radyasyon onkoloji uzma-
nı olmak üzere, genel cer-
rah, çocuk ve göğüs uz-
manı doktorların atanaca-
ğını belirtti.

Ayrıca Temür, Giresun 
Prof. Dr. İlhan Özdemir 
Hastanesi'nin daha aktif 
hale getirilmesi için çalış-
maların sürdüğünü ifade 
etti. Hastanenin eski ya-
tak kapasitesine kavuştu-
rulacağını ve 200 olan 
yatak kapasitesinin 300' 
ün üzerine çıkarılacağını 
dile getiren Temür, ayrıca 
hastanenin A2 grubuna 
alındığını ve eksikliklerin 

sunun güçlendirileceğini 
duyurdu.

Temür, 3 Mayıs'ta ger-
çekleşecek olan doktor 

hızla giderildiğini belirtti.
Temür, hastanenin an-

jiyo cihazının kısa sürede 
kurularak, Giresun'daki 
hastaların anjiyo ihtiyacı-
nın karşılanacağını ve dok-
tor kadrosunun güçlendi-
rilmesiyle birlikte arzu edi-
len tedavi hizmetlerinin ya-
pılabilmesinin sağlanaca-
ğını ifade etti.

Son olarak Temür, yeni 
doktor atamalarının Gire-
sun'daki hastanelere yapı-
lacağını ve bu atamalarla 
ilgili çalışmaların devam et-
tiğini belirterek, "Şimdiden 
Giresun’umuza ve halkı-
mıza hayırlı olmasını dili-
yorum" dedi. 

“Doktor Kadrosu Güçlendiriliyor”

Bugün 23 Nisan

(Mehmet Yaşar)
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Giresun Üniversitesi Tu-
rizm Fakültesi koordinatör-
lüğünde gerçekleştirilen 
"Giresun Gastronomisinin 
Mevcut Durumu ve Gelece-
ğine Yönelik Öneriler" ko-

nulu çalıştayda, ilin gastro-
nomi potansiyeli ve gele-
ceği ele alındı.

Turizm Fakültesi Gast-
ronomi ve Mutfak Sanatla-
rı Bölüm Başkanı Doç. Dr. 

ditler masaya yatırıldı. 
İkinci oturumda ise ilin 
gastronomisinin geleceği 
ve gelişimi için öneriler tar-
tışıldı.

Çalıştayın sonuçları, 
bir rapor haline getirilerek 
Giresun Valiliğine sunula-
cak. Ayrıca, çalıştayda or-
taya konulan önerilerin 
takip edilmesi ve uygulan-
ması konusunda fikir birli-
ğine varıldı. Giresun'un 
gastronomi alanındaki po-
tansiyelinin daha da geliş-
tirilmesi ve turizm açısın-
dan daha cazip hale getiril-
mesi için yapılan bu çalış-
malar önem taşıyor. 

(Ahmet Uzun)

Mehmet Şimşek'in yöneti-
minde gerçekleştirilen ça-
lıştayın ilk oturumunda, Gi-
resun gastronomisinin 
güçlü ve zayıf yanları ile 
karşılaştığı fırsatlar ve teh-

Sicil Müdürlüğü tarafından 
485886-5 numaraya kayıt-
lı şirkete 1 yıl mühlet veril-
di."

Alacaklıların 7 günlük 
kesin süre içinde mahke-

ifadeler yer aldı: "Konkor-
dato talebinde bulunan Ti-
rebolu 42 Çay Gıda Pazar-
lama Sanayi Ve Ticaret 
Anonim Şirketi'nin davası 
nedeniyle, İstanbul Ticaret 

meye başvurarak konkor-
dato talebinin reddini iste-
yebilecekleri belirtilirken, 
işlemlerin yasal süreçler 
çerçevesinde devam ede-
ceği kaydedildi. (Tele 1)

bolu İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ko-
ordinasyonunda gerçekleştirilen etkin-
likte, halaçlı köyü çiftçilerinden Mehmet 
Davut'un bahçesinde hasat yapıldı.

Hasat etkinliğinde, seçilen 1 metre-
karelik alandan elde edilen ürün tartıldı 
ve bin 670 gram gibi oldukça iyi bir verim 
elde edildiği belirlendi. Konu uzmanı 
Hakkı Karaman'ın üretim ve bakım tek-
niklerini anlatımı eşliğinde gerçekleştiri-
len etkinlik, salep üreticilerinin katılımıy-
la gerçekleşti.

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü, projenin başarıyla ilerlediğini ve çift-
çilere önemli destek sağladığını belirtti. 

(Serkan Baş)

Tarım ve Orman Bakanlığı Bitkisel 
Üretim Genel Müdürlüğü tarafından yü-
rütülen Tarım Arazilerinin Kullanımın Et-
kinleştirilmesi Projesi (TAKEP) kapsa-
mında Tirebolu'da salep hasat etkinliği 
düzenlendi. İl Tarım ve Orman Müdürlü-
ğü tarafından hazırlanan "Giresun İlinde 
Salep Üretimini Geliştirme" alt projesi, 
çiftçilerin yüzünü güldürdü.

TAKEP projesinin amacı, tarım ara-
zilerinin etkin şekilde kullanılmasını sağ-
lamak ve bitkisel üretimi artırmaktır. Geç-
tiğimiz yıl proje kapsamında 43 çiftçiye 
yüzde 50 hibe destekli toplam bin 325 kg 
salep yumru tohumu dağıtıldı ve hasat 
edilmeye başlandı. Bu kapsamda, Tire-

Yeşil Giresun Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi 
Uygulama Oteli'nde düzen-
lenen Yenidoğan Canlan-
dırma Programı (NRP) Uy-
gulayıcı Eğitimi, başarıyla 
tamamlandı. 16-18 Nisan 
2024 tarihleri arasında ger-
çekleşen eğitime, Gire-
sun'da faaliyet gösteren çe-
şitli sağlık kuruluşlarından 
toplam 50 sağlık çalışanı 
katıldı.

Eğitimde, doğum salon-
larında çalışan sağlık per-
soneline neonatal resüsi-
tasyon konularında gerekli 
bilgi ve becerilerin kazandı-
rılması hedeflendi. Progra-

mın sorumluluğunu üstle-
nen eğitmenler, katılımcı-
lara doğum sonrası ilk yar-
dım ve canlandırma tek-
nikleri konusunda detaylı 
eğitimler verdi.

dim edildi. Bu eğitimlerin, 
Giresun'da yenidoğan sağ-
lığının iyileştirilmesi ve 
ölümlerin önlenmesi adına 
önemli bir adım olduğu vur-
gulandı. (Serkan Baş)

Eğitimin son gününde 
düzenlenen törende, İl 
Sağlık Müdürü Doç. Dr. 
Muhammet Bulut ve diğer 
yetkililer tarafından katı-
lımcılara sertifikaları tak-

rımızda uzman ziraat mü-
hendislerimizin nezaretin-
de mevsimlik ve sürekli 
sebzeler yetiştiriyoruz. Bu 
ürünlerden bir kısmını ihti-
yaç sahiplerine ücretsiz 
olarak dağıtıyor, diğer bir 
kısmını da uygun fiyatlarla 
satıyoruz. Bugün olduğu 
gibi hızlı tüketilmesi gere-
ken ürünlerde halkımıza 
ücretsiz olarak dağıtım ya-
pıyoruz. Bu, sosyal ve üre-
ten bir belediyecilik anlayı-
şının bir gereğidir. Bu ve 
benzeri hizmetlerimizi artı-
rarak sürdüreceğiz. Afiyet 
olsun" şeklinde konuştu. 

(Mehmet Yaşar)

Bulancak Belediye-
si'nin organik olarak yetiş-
tirdiği marullar, halka üc-
retsiz olarak dağıtıldı. Be-
lediye Hizmet Binası önün-
de kurulan stantta vatan-
daşlara sunulan marullar 
büyük ilgi gördü. Toplamda 
3 bin kök maruldan bin 
adedi stantta dağıtılırken, 
geri kalan iki bin kök marul 
ise mahallelere araçlarla 
gönderilerek dağıtıldı.

Dağıtımın bizzat Bele-
diye Başkanı Necmi Sıbıç 
tarafından gerçekleştirildi-
ği belirtilirken, Sıbıç, "Bu-
lancak Belediyesi olarak or-
ganik sera ve tarla alanla-

Ünlü Çay Markası Tirebolu 42 Konkordato İlan Etti
Türkiye'nin önde gelen 

çay markalarından Tirebo-
lu 42, ekonomik zorluklar 
nedeniyle konkordato baş-
vurusunda bulundu. 30 yıl-
dan fazla bir süredir sek-
törde faaliyet gösteren şir-
ketin başvurusu kabul edil-
di ve mahkeme tarafından 
1 yıl süreyle mühlet verildi.

Dolar kurundaki hızlı ar-
tışın şirketleri olumsuz et-
kilemesiyle birlikte, Tirebo-
lu 42 çay şirketi de zor du-
rumda kaldı. İstanbul 1. As-
liye Ticaret Mahkemesi, şir-
ketin konkordato talebini 
kabul ederek 1 yıl kesin 
mühlet kararı verdi.

İstanbul 1. Asliye Tica-
ret Mahkemesi'nin konuyla 
ilgili yaptığı duyuruda şu 

Tirebolu'da Salep Hasat
Etkinliği Gerçekleştirildi

Tehditler ve Öneriler Masaya Yatırıldı

Giresun'da Yenidoğan Canlandırma
Programı Eğitimi Başarıyla Tamamlandı

Bulancak’ta Ücretsiz Marul Dağıtıldı
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Cumhuriyet Halk Partisi Giresun İl Başkanı Dr. Gök-
han Şenyürek, 31 Mart yerel seçimlerinin ardından yap-
tığı açıklamada; “Giresun’un yüzde 70’lik kısmı CHP’li 
belediyelere yetki vermiştir” dedi.

31 Mart seçimlerine ilişkin değerlendirmelerde bulu-
nan CHP’li Dr. Şenyürek, Giresun’da seçmen sayısına 
göre nüfusun yüzde 70’lik kısmının yerelde CHP iktidarı-
na yetki verdiğini vurgulayarak; “Seçimler Türkiye nüfu-
sunun yüzde 62’sini oluşturan, milli gelirin yüzde 73’ünü 
üreten bir alanda CHP’yi yerelde iktidara taşırken, Gire-
sun’da da seçmen sayısına göre nüfusun yüzde 70’lik 
kısmının CHP’li belediyeler tarafından yönetilmesi so-
nucunu doğurmuştur. Ülkemizde gerek büyükşehir ve il-
ilçe belediye başkanlıkları gerekse belediye meclislerin-
de ortaya çıkan sonuçlar, iktidarın uyguladığı ekonomi 
politikalarından ve toplumu kutuplaştırıcı söylemlerin-
den duyulan rahatsızlığı tüm açıklığıyla gözler önüne 
sermiştir” ifadelerini kullandı.

“31 Mart gecesi tüm Türkiye’de yeni bir dönem başla-
dı”

Şenyürek, 31 Mart gecesi tüm Türkiye’de yeni bir 
dönem başladığının altını çizerek; “Yurttaşlar, hangi si-
yasi görüşten olursa olsun, iktidarın ‘oy vermezseniz hiz-
met yok’ tehdit ve şantajlarına boyun eğmeyeceğini, 
daha ileri demokrasi, daha fazla özgürlük özleminden, 
hak ve adalet talebinden vazgeçmeyeceğini göstermiş-
tir” şeklinde konuştu.

"CHP iyi belediyecilik yapar, temiz ve dürüst yönetir”
Yerel seçimlerin halk tarafında kaybedeninin olmadı-

ğını söyleyen Şenyürek; “Partili olan ya da olmayan, si-
yaseten hangi görüşten olursa olsun tüm vatandaşlar 
bizlere önemli bir sorumluluk yüklemiştir. Belediye baş-
kanlarımıza sosyal demokrat, muhafazakâr ve milliyetçi 
tüm seçmenlerin teveccüh gösterdiğinin bilinciyle, oy 
versin ya da vermesin ayrım yapmaksızın, kentlerimizde 
yaşayan tüm yurttaşlarımızın belediyecilik hizmetlerin-
den eşit ve adil faydalanmasını sağlamak, milletten aldı-
ğımız güçle; ‘CHP iyi belediyecilik yapar, temiz ve dürüst 
yönetir’ anlayışını hâkim kılmak için var gücümüzle çalı-
şacağız” açıklamasında bulundu. (Ahmet Uzun)

Giresun Eğitim ve Araş-
tırma Has tanesi, son 
dönem böbrek yetmezliği 
tanısıyla takip edilen has-
talar için önemli bir hizmeti 
daha sağlamak üzere ev 
hemodiyalizi hizmetini baş-
lattı. Hastalar haftada 3 
gün hastane hemodiyaliz 
ünitesine gelerek tedavile-
rini alırken, ayrıca periton 
diyalizi hastaları da periton 
diyalizi polikliniğinde takip 
edilmektedir.

Ev hemodiyalizi, hasta-
nın bir diyaliz ünitesine 
ulaşmak için zahmetli se-
yahatler yapmasını gerek-
tirmemesi, daha düşük en-
feksiyon riski, daha iyi re-
habilite olma ve hastaya 
daha fazla özgürlük ve ba-
ğımsızlık sağlaması gibi 

avantajları nedeniyle tercih 
edilen bir renal replasman 

gerekli eğitimi tamamla-
dıktan sonra hemodiyaliz 

tedavisi yöntemidir.
Bu yöntem, hastanın 

cihazı ve su sisteminin has-
tanın evine kurulmasını ta-
kiben, hastanın kendi 
evinde diyalizini yapabil-
mesini sağlar. Ev hemodi-
yalizi, Amerika'da 1960 yı-
lında başlamış olup, son 
yıllarda ülkemizde de çe-
şitli merkezlerde uygulan-
maktadır.

Gi resun Eği tim ve 
Araştırma Hastanesi, ge-
rekli altyapı çalışmalarını 
ve bürokratik işlemleri ta-
mamlayarak ev hemodiya-
lizi hizmetini başlatmış bu-
lunmaktadır. Bu seçkin te-
davinin hastanenin Nefro-
loji kliniğinde uygulanma-
ya başladığını halka ve 
hastalara duyurmaktan 
büyük mutluluk duyulmak-
tadır. (Mehmet Yaşar)

likte, kontrolsüz üretimlerin 
önüne geçmek ve kaçak 
satışları engellemek ama-
cıyla yapılan denetimler 
kapsamında, il/ilçe müdür-
lükleri teknik elemanları 
pazar yerlerinde ve üretim 
yerlerinde faaliyet gösteri-
yor.

Çiftçilerin dikkatine su-
nulan uyarıda, tohum, fide 
ve fidan alımlarında dikkat 
edilmesi gereken hususlar 
vurgulanıyor. Etiket ve bitki 
pasaportu taşıyan ürünle-
rin, Bakanlıkça yetkilendi-
rilmiş tohumluk bayilerin-
den veya üretici belgesi 
olan üreticilerden alınması 
gerektiği belirtiliyor. Yetki-
siz kişilerden, etiketsiz ve 
sertifikasız ürünlerin alın-
ması durumunda hastalık 
ve zararlılara rastlanabile-

ceği ve bu durumun fide ve 
fidan kurumalarına neden 
olabileceği uyarısı yapılı-
yor.

Ayrıca, aşılı olduğu be-
lirtilen ancak gerçekte aşı-
sız olan ve beklenen veri-
mi vermeyen fidanlarla il-
gili çiftçilerin yaşadığı so-
runlar da vurgulanıyor. 
Çiftçilerin, belgeleri olma-
dan yaşadıkları mağduri-
yetlerin önüne geçmek için 
yetkili satıcılardan alışve-
riş yapmaları önemle vur-
gulanıyor.

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü yetkili-
leri, çiftçilere bu tür mağ-
duriyetlerin yaşanmaması 
için gerekli önlemleri alma-
ları çağrısında bulunuyor. 

(Serkan Baş)Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü, tohum, 

fide ve fidan gibi üretim ma-
teryallerinin denetimlerini 

sürdürüyor. Ekim-dikim se-
zonunun başlamasıyla bir-

“Giresun'un Yüzde
70'lik Kısmı CHP'li
Belediyelere Yetki

Vermiştir”

Eğitim ve Araştırma Hastanesi'nde
Ev Hemodiyalizi Hizmete Başladı

Giresun'da Tohum, Fide ve Fidan
Satışı Pazar Yerlerinde Denetleniyor

Toplam Borç 26 Milyon 727 Bin Lira

Yağlıdere Belediye Baş-
kanı İbaş, sosyal medya 
hesabından ilçenin geçmiş 
5 yıldan devreden borcunu 
paylaştı. Başkan İbaş, ilçe-
nin sorunlarını çözme yo-

lun da ça l ış ma la rı na 
devam edeceklerini belirt-
ti. İkinci dönemine devre-
den borcun 26 milyon 727 
bin lira olduğunu açıklayan 
İbaş, detayları şu şekilde 

(Yapılandırıldı, aylık İller 
Bankası payından kesili-
yor)

İller Bankası borcu: 9 
milyon 488 bin 610 lira 
(Beton santrali, dış cephe, 
parke ve emekli olan per-

sıraladı:
Piyasa borcu: 6 milyon 

720 bin 13 lira (Çimento, 
yakıt, istinat duvarı, maki-
na kirası ve tamiratı)

Maliye ve SGK borcu: 
10 milyon 518 bin 420 lira 

sonel ikramiyesi. Aylık İller 
Bankası payından kesili-
yor)

Toplam borcun 26 mil-
yon 727 bin 43 lira olduğu 
belirtildi. 

(Ahmet Uzun)
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ASIM İNAN YAZIYOR

TİREBOLU NOSTALJİ(20)...

Tirebolulu olsun veya ol-
masın NOSTALJİ yazılarıma 
gösterdikleri yoğun ilgiye son-
suz teşekkürler ile satırlarıma 
balıklama dalıyorum...

FAKATTTT yazılarım son-
rası bazı arkadaşların gön-
derdikleri geçmişe yönelik 
FOTOLAR için ise ayrıca te-
şekkür ederim..

Yine bir hatırlatma yap-
mayı uygun bulduğum için bir 
kez daha ben Tirebolu"da bü-
yümedim ve onun için bazı ha-
talarımı mazur görmenizi 
önemle rica ediyorum...

Son yazımda Yeniköy"e 
doğru uzanmış ve dilimin dön-

min küçük kızı Canan Kanber 
önüme bıraktığı bir kaç cilt 
albüm dolusu foto...

"KÖRÜN ARADIĞI TEK 
GÖZ BANA DÜŞTÜ"....

Geçmişe yönelik ÜFFFFF 
denilecek cinsten FOTOLAR 
ve beynimde canlanan anılar .

"HANGİSİNİ YAZA YIM 
ŞAŞKINLIK YAŞIYORUM”

Arayıp bulamadığım fotola-
rın bir kısmını aşağıda beğeni-
lerinize bıraktım...

Hamam mahal lesinden 
başlamışken izniniz ile bir foto 
da bizim aileden paylaştım...

Benim kim ol du ğu mu 
merak edenler için bu açıkla-
mayı yapma zorunluluğu duy-
dum...

Baba tarafım Hancıoğulları 
ve ANNE yanım ise Hacışaba-
noğlu sülalesine yaslanmakta-

Ahmet Hacışabanoğlu dedem 
ve Mediha hanım yengem mi?

Hamam mahallesinin tanınmış 
asıl aileleri arasındadır...

düğünce bir şeyler anlatmaya 
çalıştım...

Bu akşam girişi yine Yeni-
köy"den başlamak ve sonra-
sında tilkinin kürkçü dükkanı 
örneği...

Dün gece elime ulaşan FO-
TOLAR ve İsmihan İbrahim 
İhtiyaroğlu çifti...

Çiftin fotolarını incelemem 
sonrası TİREBOLU geçmişin 
Paris"iymiş diyenlere hak veri-
yorum...

Hamam mahallesinden bir 
sene-i devriye altın kızlar diye 
tanımladığım Fehmi hocanın 
İsmail Güvenin kızları Fatma, 
Ülkü, Hülya ve Fehiman'nın 
anneleri:

"MELAHAT GÜVEN ME-
KÂNIN CENNET OLSUN”

Gündüz beni arayan yakın 
akrabam veya Ahmet dede-

dır...
Babannem Sabire Zehra hafız 

ise zamanında Tirebolu"'nun ta-
nınmış hafızları arasındadır...

HOŞ KALIN...
HOŞÇA KALIN...
SANA EZELİNDEN SEVDA-

LIYIM TİREBOLU...

Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı Vedat Işık-
han, emeklilerin refahını 
artıracak bir paketin özel 

bir lansmanla duyurulaca-
ğını açıkladı. Bakan Işık-
han, "Emeklilere ayrıcalık 
tanıyan, onları destekle-

rek bu konuda bir lansman 
gerçekleştireceklerini be-
lirten Işıkhan, "Yaklaşık 
15-20 gün içerisinde elde 
ettiğimiz somut verileri kul-
lanarak, emeklilere yönelik 
ayrıcalık tanıyan, onları ön 
plana çıkaran, onları des-
tekleyecek her çalışmayı 
paylaşacağız" şeklinde ko-
nuştu.

yararına olacak çalışmalar 
gerçekleştireceğiz," yanıtı-
nı verdi.

Asgari ücrette bir ara 
zam beklentisi olup olma-
dığı sorusu üzerine Işık-
han, "Hayır, öyle bir konu 
gündemimizde yok. Tem-
muz ayında enflasyondan 
ya da sözleşmeden kay-
naklanan farklar emekli ay-

yecek çalışmayı paylaşa-
cağız" dedi.

Yakın zamanda basın 
mensuplarını da davet ede-

Emekli maaşlarına yö-
nelik bir düzenleme yapılıp 
yapılmayacağı sorusu üze-
rine Işıkhan, "Hayır, yok. 
Özellikle emeklilerin refah-
larının artırılması benim en 
temel sorumluluğum. Sa-
dece ekonomik refahtan 
değil sağlık ve diğer boyut-
ları da düşünmemiz lazım. 
Bu çerçevede emeklilerin 

lıklarına yansıtılacak" de-
ğerlendirmesinde bulun-
du.

En düşük emekli aylığı-
nın asgari ücrete çıkarıl-
ması yönünde beklentiler 
olduğunun ifade edilmesi 
üzerine Işıkhan, "Biliyorsu-
nuz en düşük emekli aylığı 
10 bin lira" şeklinde yanıt-
ladı. (Haber Merkezi)

Giresun Üniversitesi 
Kalite Komisyonu, Rektör-
lük Toplantı Salonunda dü-
zenlenen toplantıyla bir 
araya geldi.

Rektörümüz Prof. Dr. 
Yılmaz Can'ın başkanlık et-
tiği toplantıya, Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Güven 
Özdem, Rektör Danışma-
nı ve aynı zamanda Akre-
ditasyon, Akademik De-
ğerlendirme ve Kalite Ko-
ordinatörü olan Prof. Dr. 

re t im Ka l i te  Ku ru lu 
(YÖKAK)'ın yürüttüğü Ku-
rumsal Akreditasyon Prog-
ramı (KAP) hakkında ko-
misyon üyelerini bilgilen-
dirdi.

Toplantıda, komisyon 
tarafından KAP eylem 
planı çalışmalarının başla-
tılmasına, Birim Öz Değer-
lendirme Raporu (BÖDR) 
çalışmalarının Kalite Ko-
misyonu tarafından incele-
nerek tüm birimlerin belir-

Mustafa Şanal ile Kalite Ko-
misyonu Üyeleri ve Koor-
dinatörlük ekibi katıldı.

“Giresun Üniversitesi 
2023 Yılı Kurum İç Değer-
lendirme Raporu” taslağı-
nın görüşülerek, raporun 
nihai halinin senatoya su-
nulması kararının alındığı 
toplantıda, Akreditasyon, 
Akademik Değerlendirme 
ve Kalite Koordinatör Yar-
dımcısı Dr. Öğr. Üyesi 
Hakan Sipahi, Yükseköğ-

lenen takvim çerçevesin-
de BÖDR sunumları ger-
çekleştirmelerine oy birli-
ği ile karar verildi.

Toplantı, kalite süreç-
leri ile ilgili araştırma ve 
geliştirme, komisyonların 
çalışmaları ve paydaş et-
kileşimi gibi diğer husus-
ların konuşulmasının ar-
dından dilek ve temenni-
lerin dile getirilmesiyle 
sona erdi. 

(Serkan Baş)

Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğ-
rul Tosunoğlu, "Dilimizin Zenginlikleri 
Projesi" kapsamında düzenlenen "Dili-
mizin Zenginlikleri Projesi Nesne Tasa-
rım Yarışması"nda başarılı olan öğren-
ci ve öğretmenlere ödüllerini takdim 
etti.

Ödül törenine, Tosunoğlu'nun yanı 
sıra Şube Müdürü Murat Yavuz ve çe-
şitli okul ve kurumlardan yöneticiler, öğ-
retmenler, öğrenciler ve davetliler katıl-
dı. Proje, dilin zenginliklerini öğrencile-
re tanıtmayı, doğru kullanımını teşvik et-
meyi ve düşünce dünyasını geliştirmeyi 
amaçlıyor.

Dereceye giren öğrencilerin isimleri ve 
okulları şöyle:

Kerem Demir (Bulancak Kovanlık 
ÇPAL)

Yasemin Sayın (Aksu 15 Temmuz Şehit-
ler Anadolu Lisesi)

Elmas Tekin (Keşap Anadolu Lisesi)
Fatma Nur Bahar (Şebinkarahisar Fen 

Lisesi)
Esin Naz Özer (Dereli Anadolu Lisesi)
İl Milli Eğitim Müdürü Tosunoğlu, ödül tö-

reninde başarılı öğrencileri ve öğretmenleri 
tebrik ederek, projenin önemine vurgu yaptı 
ve başarılarının devamını diledi. 

(Mehmet Yaşar)

Emekliye Refah Paketi Yolda!

Kalite Komisyonu Toplandı

'Dilimizin Zenginlikleri
Projesi' Ödül Töreni

Kaymakam Tengir’den,
Başkan Karadere'ye Ziyaret

Espiye Kaymakamı Taner Tengir, 
Espiye Belediye Başkanı Erol Kara-
dere'yi makamında ziyaret etti. Ziya-
ret sırasında Tengir, Karadere ile bir 
süre sohbet etti.

Karadere'ye yeni görevinde başa-
rılar dileyen Tengir, "Bu vesile ile ilçe-
miz genelinde kazanan belediye baş-
kanlarımıza, il genel meclisi üyeleri-
mize, belediye meclis üyelerimize, 
köy ve mahalle muhtarlarımıza yeni 
görevlerinde başarılar diliyorum" şek-
linde konuştu. (Mehmet Yaşar)
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:Serkan BAŞ

Türkiye’de, 31 Mart yerel se-
çimlerinde kadın muhtar sayı-
sındaki artış yüzde 100’e da-
yandı. EŞİK Gönüllüsü Ağaoğ-
lu, “Seçmenlerin kadın muhtar-
lara oy vermesini Türkiye kadın 
hareketinin uzun soluklu çalış-
malarına bağlıyorum” dedi.

Türkiye’de, 31 Mart yerel 
seçimlerinde kadınlar yerel yö-
netimde ciddi biçimde kaza-
nım elde etti. 30 milyona yakın 
kadın seçmenin bulunduğu 
Türkiye’de, yerel seçimlerinde 
kadın muhtar sayısındaki artış 
yüzde 100’e dayandı. Daha 

ki artışın nedenlerini Elips 
Haber’den Nur Kaplan’a anlattı. 
Kadınların karar mekanizmala-
rında çok az rol aldığını belirten 
Ağaoğlu, Türkiye kadın hareke-
tinin yerel seçimlerde muhtarlık 
çalışmalarına ağırlık verdiğini 
ifade etti. “Kadın hareketinin 
güçlendiği, sesinin olduğu her 
yerde kadın adaylar çıkmaya 
başladı” diyen Ağaoğlu, “Cum-
huriyet tarihinde yüzde 2 oranı-
nı geçmeyen kadın muhtar sa-
yısı bu seçimde iki katını geçti 
ve yüzde 5’lere yakın oldu. Her 
yerde kadın adayların olması 
ve seçilmeleri hepimiz açısın-
dan çok sevindirici” ifadelerini 
kullandı.

“Kadınların çalışmaları
muhtarlık seçimlerini

şekillendirdi”

defledikleri şeyler bugüne kadar 
hiçbir erkek muhtarın aklına gel-
memiştir” diyerek şunları söyle-
di: “Kadınlar sokaklarındaki so-
runları çok iyi bilir. Kırık bir yolun 
çocuklara vereceği hasarı bilir. 
Bunun düzeltilmesi için çabalar. 
Her bir kadın muhtar, mahalle-
sinde bir kadın danışma merkezi 
gibi çalışacağını, kadınlarla bire-
bir iletişim kuracağını, kadınların 
sorunları ve ihtiyaçlarıyla çok 
kolay şekilde buluşabileceğini bi-
liyor. Mahalleli kadınlar şiddete 
maruz kaldıklarında başvurusu 
mekanizmasının evinin yakının-
da olacağını hissedecek. Kadın 
muhtarlardan, dayanışmayla 
yan yana durmayı hedefledikle-
rini ve bunların önünü açmak için 
çabalayacaklarını duyuyoruz.” 

(Elips Haber)

önce 1134 olan kadın muhtar 
sayısı, bu seçimle birlikte 2 bin 
150'ye yükseldi.

Eşitlik İçin Kadın Platformu 
Gönüllüsü ve Edirne Kadın Mer-
kezi Dayanışma Derneği Baş-
kanı Şahide Ağaoğlu, son se-
çimde kadın muhtar sayısında-

Seçmenlerin kadın muhtarla-
ra oy vermesini Türkiye kadın ha-
reketinin uzun soluklu çalışma-
larına bağladığını ifade eden 
Ağaoğlu, kadınların parti çalış-
malarını da ciddi biçimde etkile-
diğini ifade etti. Ağaoğlu, “Siyasi 
partiler daha önce muhtarlık ça-
lışmasını sadece kendi partisin-
den olan kişiler kazanabilir sanı-
yordu. Kadın hareketi, bağımsız 
şekilde bireysel olarak başvurul-
duğunda da seçimlerin kazanı-
lacağını gösterdi. Kadınların ça-
lışmaları, muhtarlık seçimlerini 
şekillendirdi” dedi.
“Mahallelerde kadın danışma 
merkezleri gibi çalışılacak”

Kadın muhtarların yapmak is-
tedikleri projelerin öneminden 
bahseden Ağaoğlu, “Kadınların 
yaşam alanlarında yapmayı he-

si, kaldırımların yenilenmesi ve 
peyzaj çalışmaları gibi çalışma-
lar yürütülüyor. Ekipler, şehrin 
estetik görünümünü koruyarak 
vatandaşların güvenli ve kon-
forlu bir şekilde ulaşım sağla-
masını hedefliyor.

Bu kapsamda; Teyyaredüzü 
Mahallesi Karabekir Sokak’ta 
çakıllama çalışması, Debboy 
Mevkiinde karo taş tamiratı, Ge-
dikkaya Mahallesi Gedikkaya 
Caddesi’nde kaldırım yapımı, 
Fevziçakmak Mahallesi Gökçe 
Sokak’ta kaldırım tamiratı, Aksu 
Mahallesi Pazar Sokak’ta kaldı-
rım tamiratı, Aksu Mahallesi Ko-

Giresun Belediyesi, şehrin 
altyapı ve üstyapı ihtiyaçlarını 
karşılamak amacıyla yoğun bir 
şekilde çalışmalarını sürdürü-
yor.

Belediye ekipleri, şehrin çe-
şitli bölgelerinde altyapıda ya-
şanan sorunları çözme ve üst-
yapıda gerekli iyileştirmeleri ger-
çekleştirme adına hummalı bir 
çalışma yürütüyor.

Altyapı çalışmaları kapsa-
mında, kanalizasyon ve su şe-
bekelerinde meydana gelen arı-
zaların giderilmesi için ekipler 
gece gündüz demeden çalış-
malarını sürdürüyor. Ayrıca, 
yağmur suyu drenaj sistemleri 
de ihtiyaca göre güçlendiriliyor.

Üstyapı çalışmalarında ise, 
yolların bakımı ve düzenlenme-

nakyanı Mevkiindeki su terfi 
merkezinde onarım çalışması 
yürütülüyor.

Giresun Belediye Başkanı 
Fuat Köse konuyla ilgili yaptığı 
açıklamada: "Şehrimizin altyapı 
ve üstyapı ihtiyaçlarını karşıla-
mak, yaşam kalitesini artırmak 
ve vatandaşlarımıza daha iyi 
hizmet sunmak için ekiplerimiz-
le birlikte titizlikle çalışıyoruz. 
Hedefimiz, Giresun'u daha ya-
şanabilir bir şehir haline getir-
mek ve vatandaşlarımızın mem-
nuniyetini en üst seviyeye çı-
karmaktır" şeklinde konuştu. 

(Mehmet Yaşar)

Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi, 2023 
yılında planlanan ve 1 Mart 2024 tarihinde hiz-
mete açılan psikiyatri kliniği ile bölgedeki sağlık 
hizmetlerini genişletiyor. Hastane yönetimi ve 
psikiyatri hekimlerinin işbirliğiyle oluşturulan kli-
nik, Sağlık Müdürlüğü ve Tıp Fakültesi Dekanlığı 
desteğiyle hayata geçirilmiştir.

Klinik, 6. katta bulunan yataklı servis hizmet-
leriyle donatılmış olup kilitli kapısı ve güvenlik gö-
revlisi bulunmasıyla yarı kapalı bir psikiyatri klini-
ği olarak öne çıkmaktadır. Serviste, 4 hasta 
odası, 1 tesbit ve tecrit odası, 1 görüşme odası, 1 
hemşire odası, 1 tedavi odası, 1 yemek ve etkin-
lik alanı ile sigara alanından oluşmaktadır.

Klinikte 4 doktor öğretim üyesi, 2 uzman dok-
tor, 1 psikolog, 5 hemşire, 3 güvenlik görevlisi ve 
1 temizlik personeli görev yapmaktadır. Ortak 
alanlarda güvenlik kameraları bulunup, 24 saat 
güvenlik görevlisi hizmet vermektedir.

Klinik, poliklinik görüşmeleri sonrasında yatı-
şı uygun olan hastalarla birlikte acil serviste de-
ğerlendirilen ve yatışı gerekmeyen hastalara da 

hizmet vermektedir. Duygudurum bozuklukla-
rı, anksiyete bozuklukları, psikotik bozukluk-
lar, alkol-madde kullanım bozuklukları, davra-
nışsal bağımlılıklar ve ayırıcı tanıya dönük uy-
gulamalar klinikte gerçekleştirilmektedir.

Klinikte bireysel ve grup psikoterapileri, gü-
naydın toplantıları ve bireysel terapi hizmetle-
ri sunulmaktadır. İlerleyen süreçte grup tera-
pisi uygulamaları başlatılacaktır.

Ayrıca, klinikte yataklı tedavi gören hasta-
lar için farklı iş-uğraş terapisi uygulamaları 
planlanmaktadır. Hastaların sosyal beceriler 
kazanması için destekleyici görüşmeler ve psi-
koeğitimler de yapılmaktadır.

Klinik, ağır depresif bozukluk, psikotik aji-
tasyon, katatoni gibi durumlarda etkin bir te-
davi yöntemi olan 'Elektrokonvulsif Tedavi' 
yöntemini de uygulamaktadır. Bu tedavi yön-
temi, hastanın ihtiyacına göre uygulanmakta 
ve lokal cerrahi uygulama alanında gerçek-
leştirilmektedir. 

(Mehmet Yaşar)

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

Kadın Muhtar Sayısı İki Kat Arttı

Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi
Psikiyatri Kliniği Hizmete Açıldı

Belediye Ekipleri Şehrin Dört Bir
Yanında Çalışmalara Hız Verdi

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

+90 532 062 89 28

KATALOG
BROŞÜR
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taylı bilgiler sunuldu.
Toplantıda, Yatırım ve 

İnşaat Birimi çalışmaları 
da ele alındı. İnşaat faali-
yetleri ve yatırımların iler-
leme durumu değerlendiri-
lerek, tamamlanan ve 
devam eden projeler hak-
kında bilgi verildi. Spor 
Toto ile belediyeler iş birli-
ğiyle gerçekleştirilen pro-
jelerin önemi vurgulana-
rak, bu projelerin il müdür-
lüğü tarafından nasıl takip 
edildiği ve desteklendiği ak-
tarıldı.

Ayrıca, Spor Hizmetleri 
Birimi, Yurt Hizmetleri Biri-
mi, Mali İşler Birimi ve Des-
tek Hizmetleri Birimi gibi 
farklı birimlerin çalışmaları 
ve faaliyetleri detaylı bir şe-
kilde incelendi. Gençlik 
merkezlerinin faaliyetleri 
ve bu merkezlerde düzen-
lenen etkinliklerin önemi 

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti başkanlığında, 
Giresun Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü Koordinasyon 
Toplantısı gerçekleştirildi. 
Toplantıda, gençlik ve spor 
alanındaki yapılan çalış-
maların önemi vurgulandı 
ve şehirdeki gençlerin ve 
sporcuların daha iyi hizmet 
alabilmesi için yapılan ya-
tırımların değeri belirtildi.

Gençlik ve Spor İl Mü-
dürü Muzaffer Ergün, ku-
rumun çeşitli alanlardaki fa-
aliyetleri hakkında detaylı 
bir sunum gerçekleştirdi. 
Sunumda, kurumun teşki-
lat yapısı, personel duru-
mu, mevcut durumda bulu-
nan bina, lojman ve araç 
durumu hakkında bilgi ve-
rildi. Ayrıca, il genelindeki 
spor tesislerinin ve gençlik 
merkezlerinin sayısı, duru-
mu ve kullanımıyla ilgili de-

üzerinde duruldu. Bu etkin-
liklerin gençlerin gelişimine 
nasıl katkı sağladığı ve 
gençlerin topluma enteg-
rasyonunu desteklediği be-
lirtildi.

Toplantıda, ilin karşılaş-
tığı ihtiyaçlar ve sorunlar 
da ele alındı. Bu sorunların 
çözümü için atılacak adım-
lar ve yapılacak çalışmalar 
belirlendi.

Yapılan sunum ve alı-
nan kararların ardından ka-
tılımcıların soruları, katkı-
ları, görüş ve önerileri din-
lenerek toplantı sona erdi. 
Vali Mehmet Fatih Serden-
geçti, gençlik ve spor ala-
nında yapılan çalışmaların 
önemine dikkat çekerek, il-
gili birimlerle koordineli bir 
şekilde çalışarak daha iyi 
hizmetler sunacaklarını 
ifade etti.

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'da sözleş-
mesi bitecek üç oyuncu be-

lirlendi ve bu oyuncularla 
yolların ayrılacağı bildirildi. 

düşmesi nedeniyle, önü-
müzdeki sezon için nasıl bir 
yol haritası izleneceği belir-
sizliğini koruyor.

Teknik direktör Serhat 
Güller'in göreve gelmesin-
den bu yana takımın perfor-
mansı istenilen düzeyde ol-
mamış ve transfer yasağı 
gibi sorunlarla karşılaşmış-
tı. Bu zorlu süreçte, sözleş-
mesi bitecek oyuncuların 
isimleri şöyle: Faruk Can 
Genç (Sol Bek), Erkan 
Anapa (Kaleci), Faustin 
Senghor (Stoper)

Giresunspor yönetimi, 
sözleşmesi bitecek oyun-
cuların ardından kadroda 
değişiklik yapmak için ça-
lışma la ra baş layacak. 
Ancak, takımın gelecek 
sezon için nasıl bir yapılan-
maya gideceği ve hangi 
oyuncularla anlaşma sağ-
lanacağı henüz netlik ka-
zanmış değil. Taraftarlar, ku-
lübün gelecek planları hak-
kında merak içinde bekle-
meye devam ediyor.

(Haber Merkezi)
Ancak, takımın bu sezonki 
kötü performansı ve alt lige 

Türk futbolunda büyük 
deneyimlere sahip olan Gi-
resunspor, ekonomik so-
runlar ve transfer kısıtla-
maları nedeniyle gerileme-
ye devam ediyor.

Giresunspor, 2020 se-
zonundaki yükselişiy le 
Süper Lig'e ulaşmıştı. 
Ancak 2021 ile 2023 ara-
sında Süper Lig deneyimini 
sürdüremeyen ve yaşadığı 
ekonomik sorunlarla başa 
çıkamayan Giresunspor, 
TFF 1. Lig'e düşmüştü. 
TFF 1. Lig'deki mücadele-
sinde sorunlarla karşılaşan 
kulüp, TFF 2. Lig'e geriledi.

Benzer şekilde, Türk fut-
bolunun önemli kulüplerin-
den olan Bursaspor, 2009-
2010 Süper Lig şampiyonu 
olmasına rağmen TFF 3. 
Lig'e düştü. Aynı dönemde 
Altay da TFF 2. Lig'de mü-
cadele etmek zorunda 
kaldı. Son haftalarda oyna-
nan müsabakaların ardın-
dan Akhisarspor ve Deniz-
lispor da küme düşerek pro-
fesyonel liglerde alt sırala-
ra geriledi. Bu durum, Türk 
futbolunda büyük değişim-
lere işaret ediyor. 

(Serkan Baş)

Çalışmalar Değerlendirildi

Süper Lig'den TFF 2.Lig'e

Giresunspor'da Yine Yol Ayrımı!


